
PROTOKÓŁ NR XXX/16 

z posiedzenia XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

29 listopada 2016 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.00.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – 

Pan Grzegorz Wyszyński. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2016 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za październik 2016 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) upoważnienia Burmistrza Wyszkowa do złożenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji 

zadania pn.: „Poprawa jakości środowiska miejskiego poprzez stworzenie terenów 

zieleni w Wyszkowie”; 

2) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Świetlicy „Słonecznej” w Wyszkowie; 

3) nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Kamieńczyk; 

4) nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Rybienko Nowe; 

5) nadania nazw rondom położonym w miejscowości Wyszków; 

6) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Wyszków; 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków; 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków; 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla terenu zieleni nieurządzonej położonego przy ulicy Jana Matejki, 

dla działek nr 3558/1, 5628 położonych przy ulicy Pułtuskiej oraz dla działek nr 3434, 

3001/3, 3478/1, 3478/4 położonych przy ulicy I Armii Wojska Polskiego; 

10) w sprawie przyjęcia „Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia 

bądź uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości 

nieruchomości w  związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz o  wydanych 

decyzjach wynikających ze zbycia nieruchomości, których wartość wzrosła w związku 

z uchwaleniem planów miejscowych”; 

11) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 
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12) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyszków na 2017 r.; 

13) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 r.; 

14) uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

15) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Wyszków; 

16) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

17) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Wyszków; 

18) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; 

19) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 

- 2023. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad: 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby: 

 w punkcie 7.20, wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wyszków na 2016 r.; 

 w punkcie 7.21. wprowadzić projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zamiaru 

likwidacji Przedszkola nr 3 w Wyszkowie; 

 w punkcie 7.22. wprowadzić projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Przedszkola nr 3 w Wyszkowie, poprzez przeniesienie jego siedziby. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Bogdan Kuchta; 

2. P. Mateusz Śniadała; 

3. P. Adam Szczerba. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2016 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za październik 2016 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
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Ad. 7. 

1) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Wyszkowa do złożenia 

wniosku oraz przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Poprawa jakości środowiska 

miejskiego poprzez stworzenie terenów zieleni w Wyszkowie”. Poinformowała, że Gmina 

Wyszków przygotowuje wniosek aplikacyjny dla projektu pn.: „Poprawa jakości środowiska 

miejskiego poprzez stworzenie terenów zieleni w Wyszkowie” w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020. Poprawa jakości środowiska 

miejskiego ma odbywać się m.in. poprzez nasadzenia zieleni oraz wykonanie infrastruktury 

towarzyszącej w parku, na nabrzeżu rzeki Bug, na ul. Szpitalnej (zieleń+ siłownia plenerowa), 

na ul. Okrzei (zieleń+siłownia plenerowa+oświetlenie), na ul. Chopina, na ul. Komisji 

Edukacji Narodowej, na ul. 3 Maja, na ul. Skarżyńskiego, na ul. Józefa Piłsudskiego, na 

ul. Makowej i na ul. Złotych Kłosów. P. Kozak poinformowała, że zgodnie z Regulaminem 

konkursu zamkniętego, jednym z załączników wymaganych przy złożeniu wniosku 

o dofinansowanie, jest Uchwała Rady Miejskiej, upoważniająca Burmistrza Wyszkowa do 

złożenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedmiotowego przedsięwzięcia. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/289/16 w sprawie upoważnienia Burmistrza Wyszkowa do 

złożenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Poprawa jakości środowiska 

miejskiego poprzez stworzenie terenów zieleni w Wyszkowie”. 
 

2) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Świetlicy „Słonecznej” w Wyszkowie. 

Poinformowała, że w związku z wprowadzaniem zmian w Statucie Świetlicy „Słoneczna” 

(4 zmiany w ciągu 9 lat), urząd jest zobligowany do ujednolicenia tekstu uchwały. W związku 

z powyższym, został przygotowany tekst jednolity Statutu. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/290/16 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 

Świetlicy „Słonecznej” w Wyszkowie. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 
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drogom wewnętrznym, położonym w miejscowości Kamieńczyk. Poinformowała, że 

Komisja Promocji i Kultury, na posiedzeniu w dniu 17 października 2016 r., pozytywnie 

zaopiniowała propozycję nadania nazw: „Wilgi”, „Krucza”, „Pliszki”, „Kraski”, „Malinowa” 

drogom położonym w miejscowości Kamieńczyk. W związku z planowaną zabudową 

mieszkaniową na terenach położonych wzdłuż ww. dróg, konieczne jest wprowadzenie 

nazewnictwa ulic w celu ustalenia numeracji porządkowej dla poszczególnych nieruchomości 

(zabudowa letniskowa). 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/291/16 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym, 

położonym w miejscowości Kamieńczyk. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

drogom wewnętrznym, położonym w miejscowości Rybienko Nowe. Poinformowała, że 

Komisja Promocji i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 października 2016 r. pozytywnie 

zaopiniowała propozycje nadania nazw: „Krasnoludków” i „Czerwonego Kapturka” drogom 

wewnętrznym, położonym w miejscowości Rybienko Nowe. Nazwa „Krasnoludków” została 

nadana na wniosek byłych właścicieli działki wydzielonej pod drogę, natomiast wniosek 

w sprawie nadania nazwy „Czerwonego Kapturka” dla drogi będącej własnością Gminy 

Wyszków, złożył Sołtys Rybienka Nowego. Ulica Czerwonego Kapturka łączy ul. Handlową 

z ul. Św. Mikołaja, natomiast ul. Krasnoludków, to ulica poprzeczna, wychodząca od 

ul. Smoczej.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/292/16 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym, 

położonym w miejscowości Rybienko Nowe. 

 

 



 

 

 

5 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

rondom, położonym w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że Komisja Promocji 

i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 października 2016 r. pozytywnie zaopiniowała propozycje 

nadania nazw rondom wybudowanym przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 

i Autostrad, położonym w miejscowości Wyszków: 

1) „ks. Stanisława Szulca” rondu położonemu u zbiegu ulic Tadeusza Kościuszki, 3 Maja 

i Generała Józefa Sowińskiego; 

2)  „Jerzego Różyckiego, matematyka i kryptologa” rondu położonemu u zbiegu ulic 

Tadeusza Kościuszki i Stefana Okrzei. 

P. Kozon dodała, że nazwa ronda im. ks. Stanisława Szulca została zaproponowana przez 

Proboszcza Parafii p.w. św. Wojciecha w Wyszkowie oraz mieszkańców, natomiast wniosek 

o nadanie rondu znajdującemu się u zbiegu ulic Tadeusza Kościuszki i Stefana Okrzei, nazwy 

„Jerzego Różyckiego, matematyka i kryptologa” złożyło Stowarzyszenia Absolwentów 

i Przyjaciół I Liceum Ogólnokształcącego im. Cypriana Kamila Norwida w Wyszkowie.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/293/16 w sprawie nadania nazw rondom, położonym 

w miejscowości Wyszków. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że Gmina Wyszków planuje dokonać zamiany dwóch niezabudowanych 

nieruchomości, położonych przy ul. Towarowej, których jest właścicielem, na niezabudowane 

nieruchomości, stanowiące własność Państwa ……………………, położone w Wyszkowie 

przy ulicy Leśnej. W wyniku zamiany nieruchomości objętych niniejszą uchwałą, Gmina 

Wyszków pozyska większą nieruchomość, która pozwoli stworzyć Gminie teren 

inwestycyjny. Druga strona zamiany, pozyska własność nieruchomości, które również 

stworzą nieruchomość z możliwością inwestowania. Wszystkie nieruchomości przeznaczone 

są w planie zagospodarowania przestrzennego pod obiekty produkcyjne, składy i magazyny 

oraz usługi. Wartości zamienianych nieruchomości rzeczoznawca majątkowy określił na 

kwoty: 359.381 zł, (działki stanowiące własność Gminy Wyszków) oraz 374.850 zł (działki 

stanowiące własność Państwa ……………). Cena za m² wynosi 56,25 zł. Zamiana w/w 

nieruchomości jest zasadna, albowiem obie strony zamiany pozyskają grunt o właściwych 

parametrach zabudowy, co pozwoli na inwestowanie podmiotom gospodarczym na terenie 

Gminy Wyszków. Dzięki tej zamianie i nowym inwestycjom, zwiększy się dochód w postaci 
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podatku od nieruchomości. P. Kozon dodała, że zamiana następuje z dopłatą na rzecz Państwa 

………….., wynikającą z wielkości zamienianych nieruchomości. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/294/16 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej 

w Wyszkowie przy ul. Latoszek, składającej się z trzech działek o łącznej powierzchni 

1295 m
2
, stanowiącej własność Gminy Wyszków (nieruchomość nabyta w formie aktu kupna 

– sprzedaży). Zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego, powyższa nieruchomość położona jest na terenie przeznaczonym pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Wartość nieruchomości, zgodnie z operatem 

szacunkowym sporządzonym przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego, została 

określona na kwotę 168.350 zł brutto, co daje kwotę 130 zł/m
2
. P. Kozon dodała, że 

nieruchomość, która zostaje przeznaczona do sprzedaży, Gmina nabyła w 2008 r. po 

104 zł/m². P. Kozon uważa, że sprzedaż w/w nieruchomości jest zasadna, ponieważ pozwoli 

na zagospodarowanie nieruchomości zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, 

zwiększy dochody Gminy, zarówno w postaci środków ze sprzedaży nieruchomości, jak 

i w postaci podatku od nieruchomości.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uspokajając i wyjaśniając wszelkie wątpliwości, 

pojawiające się wśród części radnych przy podejmowaniu uchwał dot. sprzedaży 

nieruchomości gminnych, a które związane są z programem „Mieszkanie plus”, 

poinformował, że na razie ruszył tylko program pilotażowy. Nie było jeszcze naboru gmin do 

tego programu. Wkrótce będzie organizowana konferencja dotycząca programu „Mieszkanie 

plus” i Gmina Wyszków została na nią zgłoszona. Burmistrz dodał, że wypełniając ankietę, 

zostało w niej zaznaczone, że Gmina posiada grunty pod budownictwo wysokie i jest 
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zainteresowana uczestnictwem w programie. Zapewnił, że nie ma zagrożenia, że zostaną 

wyprzedane wszystkie nieruchomości i nie będzie już na czym budować mieszkań.  

Radny – P. Adam Szczerba w sprawie uściślenia, spytał, czy działki sprzedawane przy 

ul. Latoszek są działkami przeznaczonymi pod budownictwo jednorodzinne? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że tak. W uzupełnieniu do wypowiedzi Pana Burmistrza 

dodała, że realizacja programu „Mieszkanie plus” ma obejmować grunty Skarbu Państwa. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/295/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej 

w Wyszkowie przy ul. Latoszek, składającej się z trzech działek o łącznej powierzchni 

1490 m
2
, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Zgodnie z obowiązującym miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego, powyższa nieruchomość położona jest na terenie 

przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Wartość nieruchomości, 

zgodnie z operatem szacunkowym sporządzonym przez uprawnionego rzeczoznawcę 

majątkowego, została określona na kwotę 193.700 zł brutto, co daje kwotę 130 zł/m
2
. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/296/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla terenu zieleni nieurządzonej położonego przy ulicy Jana Matejki, dla działek 

nr 3558/1, 5628 położonych przy ulicy Pułtuskiej oraz dla działek nr 3434, 3001/3, 

3478/1, 3478/4 położonych przy ulicy I Armii Wojska Polskiego. Poinformowała, że 

powyższy plan ma głównie charakter porządkujący, a obszary, których dotyczy, rozproszone 

są w różnych częściach miasta, a mianowicie: 

1) obszar położony przy ulicy Jana Matejki – w dotychczasowym planie jest tam teren 

zieleni nieurządzonej, natomiast w nowym planie proponuje się teren przeznaczony m.in. 

pod plac zabaw, siłownię, plenerowy teren spotkań dla mieszkańców; 
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2) obszar przy ul. I AWP – w dotychczasowym planie jest tam zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna, natomiast w nowym planie, proponuje się zabudowę usługową, zgodnie 

z funkcją wykorzystania budynków; 

3) obszar przy ul. Pułtuskiej (teren przy banku PKO) – w dotychczasowym planie, działka 

przeznaczona jest pod drogę, natomiast w nowym planie, zgodnie z rzeczywistym 

stanem, proponuje się tam zabudowę usługowo – mieszkaniową. 

P. Kozon dodała, że teren przy ul. Matejki, o który na Komisji pytał jeden z radnych, 

obejmuje obszar ok. 1 ha.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/297/16 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu 

zieleni nieurządzonej położonego przy ulicy Jana Matejki, dla działek nr 3558/1, 5628 

położonych przy ulicy Pułtuskiej oraz dla działek nr 3434, 3001/3, 3478/1, 3478/4 

położonych przy ulicy I Armii Wojska Polskiego. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia bądź 

uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości 

w związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz o wydanych decyzjach 

wynikających ze zbycia nieruchomości, których wartość wzrosła w związku 

z uchwaleniem planów miejscowych”. Poinformowała, że zgodnie z przepisami, Burmistrz 

przedstawia okresowo, nie rzadziej niż raz w roku, na sesji Rady Miejskiej informację o: 

1) zgłoszonych żądaniach o odszkodowanie od Gminy za poniesioną rzeczywistą szkodę lub 

wykupu nieruchomości lub jej części w przypadku, gdy w związku z uchwaleniem planu 

miejscowego albo jego zmianą, korzystanie z tejże nieruchomości lub jej części 

w dotychczasowy sposób lub zgodny z dotychczasowym przeznaczeniem, stało się 

niemożliwe bądź istotnie ograniczone. Ustawodawca dopuszcza zaspokojenie 

powyższych żądań na drodze zaoferowania właścicielowi lub użytkownikowi 

wieczystemu nieruchomości zamiennej. W przypadku stwierdzenia nieważności uchwały 

Rady Miejskiej w sprawie planu miejscowego, w części lub w całości, odszkodowanie za 

poniesioną rzeczywistą szkodę podlega zwrotowi na rzecz Gminy;  

2) wydanych decyzjach, jeżeli w związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego 

zmianą, wartość nieruchomości wzrosła, a właściciel lub użytkownik wieczysty zbywa tę 

nieruchomość w ciągu 5 lat, Burmistrz pobiera jednorazową opłatę ustaloną w tym planie 

(tzw. rentę planistyczną), określoną w stosunku procentowym do wzrostu wartości 

nieruchomości. Opłata ta jest dochodem własnym Gminy. Wysokość opłaty nie może być 
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wyższa niż 30% wzrostu wartości nieruchomości. Burmistrz ustala w/w opłatę w drodze 

decyzji, bezzwłocznie po otrzymaniu wypisu z aktu notarialnego. Właściciel albo 

użytkownik wieczysty nieruchomości, której wartość wzrosła w związku z uchwaleniem 

lub zmianą planu miejscowego, przed jej zbyciem, może żądać od Burmistrza ustalenia 

wysokości tej opłaty w drodze decyzji.  

P. Iwona Kozon poinformowała, że zobowiązania mieszkańców wobec Gminy, wynikające 

z wydanych decyzji za 2014 r. wyniosły 64.082 zł, natomiast za 2015 i 2016 r. (do 

31.10.2016 r.) łącznie – 171.383 zł. Roszczenia mieszkańców wobec Gminy (za 2015 i 2016r. 

jest ich 8) zostały oddalone, umorzone lub postępowania w sprawach znajdują się w toku. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała, czy tytuł przedstawionej uchwały musi być tak 

długi i tak zawiły? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że musi taki być, ponieważ to wynika z przepisów 

prawnych. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że brak pytań podczas omawiania uchwał, nie 

wynika z braku zainteresowania radnych, ale z tego, że wszystkie projekty uchwał były 

omawiane i dyskutowane na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/298/16 w sprawie przyjęcia „Informacji o zgłoszonych 

żądaniach wynikających z ograniczenia bądź uniemożliwienia korzystania 

z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem 

planów miejscowych oraz o wydanych decyzjach wynikających ze zbycia nieruchomości, 

których wartość wzrosła w związku z uchwaleniem planów miejscowych”. 
 

11) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, że skargę złożyła Pani 

……….................., właścicielka nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 

Świniotop. Skarga dotyczy przewlekłości postępowania w sprawie uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Świniotop. P. Iwona Kozon 

poinformowała, że prace dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop i Puste Łąki zostały zapoczątkowane 

w 2014 r. Procedura sporządzania planów miejscowych jest procedurą złożoną i podlega 

rygorystycznemu przestrzeganiu. Szczegółowe informacje, dotyczące przebiegu prac nad 

przygotowaniem powyższego planu, znajdują się w uzasadnieniu do uchwały. P Kozon 

poinformowała, że w trakcie realizacji planu, Gmina Wyszków realizowała również projekt 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 

Uzasadnione bowiem było, aby projekt nowego miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego Gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki, 

uwzględniał również zapisy wynikające z powyższego dokumentu, ponieważ projekt planu 

nie może naruszać ustaleń Studium. Inne postępowanie w tej sprawie, powodowałoby 

wydatkowanie środków publicznych na dokument planistyczny, który z góry skazany byłby 

na nieaktualność. W dniu 27 października 2016 r. Rada Miejska w Wyszkowie podjęła 

Uchwałę w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków. P. Kozon dodała, że od 2001 r. nie przystąpiono jeszcze do 

realizacji nowych planów zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości: Leszczydół-

Pustki, Leszczydół Stary, Leszczydół–Działki, Łosinno, Leszczydół-Podwielątki, Fidest, 

Drogoszewo i Deskurów. W chwili obecnej projekt planu jest przygotowywany do wyłożenia 

do publicznego wglądu. P. Iwona Kozon poinformowała, że Pani Małgorzata Latek ma jedną 

nieruchomość przeznaczoną pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i może na niej 

realizować zamierzenie inwestycyjne w postaci budowy domu jednorodzinnego. P. Kozon 

uważa, że w toku powyższych wyjaśnień, skargę P. Małgorzaty Latek, należy uznać za 

bezzasadną. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski spytał, kiedy będzie wyłożony projekt planu?  

P. Iwona Kozon poinformowała, że w przyszły wtorek ukaże się ogłoszenie, a plan będzie 

można oglądać w środę, za dwa tygodnie. Plan będzie dostępny w urzędzie oraz na stronie 

internetowej urzędu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19), przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXX/299/16 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Wyszkowa. 
 

12) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Wyszków na 2017 r. Poinformował, że zgodnie z przepisami ustawowymi, powyższy 

Program musi zostać przyjęty do końca listopada br. Został on przygotowany na podstawie 

przeprowadzonej w 2016 r. Diagnozy Problemów Uzależnień i Innych Problemów 

Społecznych w Gminie Wyszków. Główne cele Programu, to: 

 Ograniczenie szkód społecznych i zdrowotnych wynikających ze spożywania 

alkoholu/uzależnienia. 

 Ograniczenie problemów rodzinnych związanych z alkoholem, w tym zjawiska 

przemocy w rodzinie. 

 Ograniczenie zjawiska picia alkoholu i używania substancji psychoaktywnych przez 

dzieci i młodzież. 
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Program adresowany jest głównie do: 

 dzieci, młodzieży i ich rodziców; 

 kadry pedagogicznej szkół, wychowawców przedszkoli, pedagogów, psychologów; 

 pracowników organizacji pozarządowych; 

 pracowników lokalnych instytucji działających na rzecz rozwiązywania problemów 

uzależnień i przemocy; 

 osób uzależnionych/pijących szkodliwie i ryzykownie oraz ich rodzin; 

 osób doświadczających przemocy domowej oraz sprawców przemocy; 

 pozostałej społeczności lokalnej. 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że Program zawiera dane dotyczące: 

 Percepcji spożywania alkoholu i narkomanii na tle innych problemów społecznych.  

 Problemów związanych z bezpieczeństwem lokalnym. 

 Postaw wobec alkoholu dorosłych mieszkańców Gminy (społeczna świadomość 

szkodliwości alkoholu, częstotliwość i rodzaj spożywania alkoholu, powody sięgania 

po alkohol). 

 Substancji psychoaktywnych w percepcji dorosłych mieszkańców Gminy 

(powszechność zażywania narkotyków, możliwość nabycia narkotyków, dostęp do 

narkotyków). 

 Postaw wobec problemów alkoholowych pracowników/właścicieli punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych. 

 Picia alkoholu przez młodzież („czy alkohol, to alkohol”, alkohol w towarzystwie, 

osobiste doświadczenia z alkoholem, częstotliwość spożywania alkoholu – 

gimnazjum, szkoła podstawowa, upojenie alkoholowe, wiek inicjacji alkoholowej, 

samodzielne kupowanie alkoholu). 

 Substancji psychoaktywnych a młodzież (dostępność narkotyków, znajomość środków 

odurzających, wiek inicjacji narkotykowej, używanie narkotyków, częstotliwość 

zażywania narkotyków). 

 Przemocy w rodzinie-zdarzenia związane z przemocą w rodzinie w latach 2010-2015. 

 Działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Wyszkowie oraz instytucji zajmujących się terapią, profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii (liczba osób 

korzystających z Poradni Leczenia Uzależnień, liczba porad indywidualnych 

i zbiorowych udzielonych w Gminnym Punkcie Promocji Zdrowia i Profilaktyki, ilość 

rodzin korzystająca z pomocy OPS). 

 Zasobów osobowych i instytucjonalnych działających w obszarze profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych i przemocy. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 
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Radny – P. Jan Abramczyk spytał, w jaki sposób zabezpieczone są szkoły i przedszkola 

przed osobami handlującymi narkotykami? Czy w tych placówkach jest np. dozór fizyczny 

lub kamery? 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że każda z placówek oświatowych ma w tym zakresie 

przyjęty program działania, rozpisany w swoich statutach. Jeżeli wymagana jest interwencja 

zewnętrzna, wtedy dyrektor szkoły wzywa policję. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała, kto i na jakiej grupie przeprowadzał badania? 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że była to grupa reprezentatywna, natomiast w tej chwili 

nie pamięta, kto przeprowadził badania. Było to zlecone firmie zewnętrznej. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała Pana Naczelnika, jak ocenia skuteczność tego 

Programu? Już kolejny rok taki Program jest podejmowany, a problemy nie maleją tylko 

wręcz przeciwnie, są coraz większe.  

P. Sławomir Cieślak poinformował, że dane statystyczne, dotyczące sytuacji w Gminie 

Wyszków, utrzymują się w zakresie średnich krajowych. Zakomunikował, że wraz z Panią 

Burmistrz zastanawiają się nad zmianą akcentów przy działaniu profilaktycznym, ponieważ te 

środki, które Gmina posiada (ok. 700.000 zł rocznie), można przeznaczyć na trochę inne, 

bardziej kreatywne metody docierania do świadomości młodzieży (bardziej wypełniać im 

czas wolny).  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska uważa, że z profilaktyką jest tak, że zawsze może 

być gorzej, ponieważ zagrożeń cywilizacyjnych jest coraz więcej. Zapewniła, że Urząd będzie 

się starał uczyć dzieci i młodzież asertywności, jak mówić „nie”, jak dokonywać wyboru i do 

tego samego przygotowywać również nauczycieli i rodziców. Służą temu m.in. Wyszkowskie 

Dni Profilaktyki. Na pewno bardzo ważną sprawą jest zagospodarowanie dzieciom 

i młodzieży wolnego czasu (wakacje, ferie). P. Aneta Kowalewska uważa, że kluczem do 

skutecznej profilaktyki, jest współpraca rodziców, szkoły i uczniów. Bardzo pomocna 

w profilaktyce jest również policja, która bywa w szkołach w celach dydaktycznych, a nie 

tylko wtedy, kiedy zostanie wezwana na interwencję.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy przemoc wobec kobiet, występująca w konkretnych 

rodzinach, powtarza się? Jakie środki stosowane są wobec osób dopuszczających się 

przemocy? 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że nie ma w tym zakresie pogłębionej diagnozy. Uważa, 

że największą wiedzę na ten temat, ma Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska dodała, że problem przemocy w rodzinie, 

realizowany jest na bardzo wielu płaszczyznach. Jedna z komisji, która zajmuje się tymi 

sprawami, to Zespół Interdyscyplinarny, skupiający osoby z różnych dziedzin. Są tam m.in. 

przedstawiciele policji, samorządu, pomocy społecznej, szkół. P. Burmistrz uważa, że 

procedura „niebieskich kart”, dotycząca przemocy w rodzinie, sprawdza się i działa dosyć 

sprawnie. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że 

sprawozdanie z działalności Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy, zostanie 

przedstawione w stosownym czasie. To sprawozdanie będzie zawierało konkretne liczby, 

dane, efekty, rezultaty, działania i procedury, które mają miejsce na terenie Gminy.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20), przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXX/300/16 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Wyszków na 2017 r.  
 

13) P. Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok. Poinformował, że 

zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego, powinien uchwalić powyższy program do 30 listopada 

roku, poprzedzającego okres obowiązywania programu. Uchwalenie programu poprzedziły 

konsultacje, które trwały od 15.07.2016 r. do 21.10.2016 r. W tym czasie, do treści Programu, 

zostały zgłoszone dwie uwagi – Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami (uwaga uwzględniona) 

oraz Stowarzyszenia Kulturalno-Alternatywnego„Pepisko” (uwaga częściowo uwzględniona). 

Następnie P. Marszał poinformował, że w roku 2017, jako priorytetowe uznane zostały 

następujące zadania publiczne: 

1) z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego: 

a) wspieranie działalności związanej z prowadzeniem młodzieżowych orkiestr, 

b) wspieranie działalności związanej z prowadzeniem zespołów tanecznych, 

wokalnych, rockowych, 

2) z zakresu działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym: 

a) działalność uniwersytetu trzeciego wieku, 

3) z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej: 

a) prowadzenie sekcji sportowych i zajęć sportowo – rekreacyjnych dla dzieci 

i młodzieży, w tym wspieranie szkolenia sportowego w piłce nożnej, piłce 

siatkowej, sztukach walki oraz futbolu amerykańskim, 

b) starty w zawodach sportowych dzieci i młodzieży w dyscyplinie pływanie i piłka 

siatkowa minimum na szczeblu wojewódzkim, 

4) z zakresu turystyki i krajoznawstwa: 

a) organizacja turystycznej imprezy na orientację, 

b) organizacja wydarzenia plenerowego pn. „Regaty o Puchar Burmistrza 

Wyszkowa”, 

c) organizacja spływu kajakowego, 

d) organizacja rajdu rowerowego, 

5) z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego: 

a) wspieranie programów zapobiegających bezdomności zwierząt, 

6) z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym: 

a) organizowanie i prowadzenie środowiskowych świetlic opiekuńczo -

wychowawczych w tym prowadzenie zajęć socjoterapeutycznych i programów 

profilaktycznych oraz dożywianie dzieci w świetlicach środowiskowych, 

b) prowadzenie środowiskowego programu profilaktycznego (metodą streetworking) 

kierowanego do dzieci i młodzieży podejmującej ryzykowne zachowania, 

c) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjno – edukacyjnej w zakresie 

rozwiązania problemów alkoholowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych: w tym 
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prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych i profilaktycznych przedsięwzięć 

promujących zdrowy styl życia, 

d) organizacja wypoczynku letniego i zimowego dla dzieci i młodzieży z rodzin, 

w których występują problemy alkoholowe lub istnieje zagrożenie problemami 

alkoholowymi, 

e) prowadzenie działań/programów rehabilitacyjnych dla osób uzależnionych i ich 

rodzin, 

7) z zakresu porządku i bezpieczeństwa publicznego: 

a) obsługa monitoringu wizyjnego miasta Wyszkowa, 

8) z zakresu działalności na rzecz osób niepełnosprawnych: 

a) dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkoły. 

P. Marszał poinformował, że współpraca pomiędzy Gminą a organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność statutową, może mieć formę finansową 

i pozafinansową. Wysokość środków finansowych planowanych na realizację zadań własnych 

Gminy przez organizacje pozarządowe i inne podmioty na 2017 r. wynosi 1.080.000 zł. Jest 

to o 18.000 zł więcej niż w roku 2016. P. Marszał poinformował, że w pierwotnym projekcie 

uchwały wpisana była kwota 1.433.000 zł, ponieważ umieszczono tam również pieniądze 

przeznaczone na zadania celowe, dot. rozwoju sportu. Te zadania nie są wliczane do 

Programu współpracy, dlatego też, ogólna kwota została tu pomniejszona. Następnie 

P. Marszał dodał, że w 2015 r. miała miejsce nowelizacja ustawy o działalności pożytku 

publicznego. Nowelizacja pociągnęła za sobą konieczność wydania kilku rozporządzeń - 

przepisów wykonawczych. W aktualnym programie wymienione są nowe wzory ofert 

realizacji zadania publicznego. P. Marszał poinformował, że w czwartek, 1 grudnia, o godz. 

15°°, odbędzie się szkolenie przeznaczone dla organizacji pozarządowych, dotyczące zakresu 

wprowadzonej nowelizacji.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury pozytywnie 

zaopiniowała projekt powyższej uchwały, po wcześniej przyjętym przez Komisję, 

następującym wniosku formalnym radnego Włodzimierza Gryza: w Rozdziale 6, w pkt 1, 

ppkt 3), lit. a) po wyrazach „sztukach walki” skreślić wyraz „oraz”, a na końcu zdania 

dodać „oraz kolarstwie szosowym i MTB.” 

 Powyższy wniosek Komisja uzasadnia tym, że Wyszków zawsze słynął z kolarstwa 

szosowego, a obecnie powstał nowy klub kolarski – Catena Wyszków. 

Radny - P. Sławomir Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska poinformował, że jednym z zadań wymienionych 

w Programie jest dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół. Są to ogromne kwoty 

przeznaczone na ten cel. Spytała, czy urząd kontroluje wykonywanie tego zadania (czy tabor 

jest sprawny, czy jest odpowiednia opieka, itd.)?  

P. Leszek Marszał poinformował, że dowozem dzieci niepełnosprawnych do szkoły, zajmuje 

się Zespół Obsługi Placówek Oświatowych, który organizuje i rozstrzyga konkurs na to 
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zadanie, a następnie sprawuję kontrolę nad prawidłowością realizacji tego zadania. P. Marszał 

dodał, że w 2016 r. kwota na to zadanie wynosiła 200.000 zł, natomiast na 2017rok 

zaplanowano kwotę 203.000 zł. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała, ile stowarzyszeń przystąpiło w 2016 r. do 

konkursu, dotyczącego dowozu niepełnosprawnych dzieci do szkoły? 

P. Leszek Marszał poinformował, że tylko jedna organizacja pozarządowa - Stowarzyszenie 

Ważna Róża. 

Przewodnicząca – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie następujący wniosek 

formalny Komisji Promocji i Kultury: w Rozdziale 6, w pkt 1, ppkt 3), lit. a) po wyrazach 

„sztukach walki” skreślić wyraz „oraz”, a na końcu zdania dodać „oraz kolarstwie 

szosowym i MTB.” 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20), przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli powyższy wniosek. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały z przyjętym wcześniej wnioskiem 

formalnym. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20), przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXX/301/16 w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2017 rok. 
 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 10 minutową przerwę. 

Po przerwie, o godz. 12:50, P. Elżbieta Piórkowska wznowiła posiedzenie sesji. 
 

14) P. Daniel Bogdan – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformował, że proponowany Plan 

określa następujące zadania przewidziane do realizacji w latach 2016-2019: 

1) przebudowa na tłocznię przepompowni ścieków przy ul. 3 Maja w Wyszkowie (2018r.); 

2) budowa nowego ujęcia wody przy ul. Komunalnej w Wyszkowie (2019 r.); 

3) przebudowa oczyszczalni ścieków w Rybienku Starym (2017-2019); 

4) przebudowa sieci wodociągowej magistralnej DN 400 (2017-2018); 

5) przebudowa na tłocznię przepompowni ścieków przy ul. Kościelnej w Wyszkowie 

(2019 r.); 

6) przebudowa kanalizacji sanitarnej w ul. Centralnej (2017 r.); 

7) przebudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ul. Sowińskiego (2017 r.); 

8) rozbudowa systemu regulacji i monitoringu sieci wodociągowej i kanalizacyjnej ((2016-

2017); 

9) przebudowa Stacji Wodociągowej w Kręgach (2017 r.); 

10) budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej pod rzeką Bug (2017-2018); 

11) budowa sieci wodociągowej w ul. Strumykowej (2017 r.); 

12) budowa sieci wodociągowej (2016-2019); 

13) budowa sieci kanalizacji sanitarnej (2016-2019); 

14) wymiana wodomierzy pozwalających na zdalny odczyt (2016-2019). 



 

 

 

16 

P. Daniel Bogdan poinformował, że wartość wszystkich zadań, została oszacowana na kwotę 

prawie 20 mln zł. Część inwestycji uzależniona jest od pozyskania dofinansowania 

zewnętrznego. PWiK dąży do przystąpienia do Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków 

Komunalnych i Master Planu dla dyrektywy ściekowej, co pozwoli na startowanie Spółce 

w konkursach o dofinansowanie.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że na Komisji Finansów i Gospodarki, projekty 

uchwał, dotyczące zarówno Planu jak i taryf za wodę, zostały pozytywnie zaopiniowane, 

chociaż nie była to decyzja jednogłośna, były również głosy wstrzymujące. Na Komisji padło 

pytanie, dlaczego Plan z 2015 r. musi być teraz zmieniany? Obecny Plan zakłada zarówno 

więcej inwestycji jak i dużo więcej wydatków, niż Plan poprzedni. Pan Prezes poinformował 

członków Komisji, że Plan z 2015 r. przyjmowany był za czasów poprzedniego Prezesa 

Spółki i nie potrafi wyjaśnić, dlaczego były w nim takie właśnie kwoty. Teraz Pan Prezes 

i Zarząd Spółki doszli do wniosku, że trzeba zwiększyć nakłady na poszczególne inwestycje, 

które są niezbędne do prawidłowego funkcjonowania systemu wodociągów i kanalizacji. 

P. Abramczyk poinformował, że analizując wszystkie dane, Komisja miała obawy, czy te 

wielkości kwot, zapisane w Planie, nie będą rzutowały na znaczną podwyżkę taryf 

w przyszłym roku. Wszyscy obecni na posiedzeniu Komisji zastanawiali się co można zrobić, 

aby zapobiec ewentualnym podwyżkom. Komisja podpowiedziała, na co należy zwrócić 

uwagę, aby obniżyć koszty Spółki, a podnieść jej dochody: 

 zmniejszyć straty wody, 

 poprawić ściągalność zaległości,  

 podłączyć wszystkich odbiorców pod liczniki,  

 wynajmować firmom specjalistyczny samochód; 

 kontrolować przyłączenia do sieci; 

 lepiej monitorować sieć wodociągową; 

 wymienić wodomierze. 

P. Jan Abramczyk poinformował, że były to wspólne uzgodnienia Komisji, a Pan Prezes 

obiecał, że położy jeszcze większy nacisk na te podpowiedzi, zapewniając, że cały czas są one 

realizowane. 

Radny – P. Andrzej Piątek nawiązując do przedmówcy, chciałby, aby informacje na temat 

przebiegu Komisji były precyzyjne. Poinformował, że na Komisji były osoby, które 

głosowały przeciw projektowi tej uchwały oraz nie było żadnych uzgodnień z Panem 

Prezesem, tylko Przewodniczący Komisji kierował swoje uwagi do Pana Prezesa i na tym 

koniec. P. Andrzej Piątek zauważył, że Program, który zostanie teraz przyjęty, jest chyba 

jedynym Planem, który potem nigdy nie jest rozliczany. Zakomunikował, że sięgnął do 

historycznych Planów Modernizacji PWiK i zauważył, że wiele inwestycji, znajdujących się 

w dzisiejszym Planie, znajdowało się już tam trzy, cztery i pięć lat temu, np. sprawa osadów 
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na oczyszczalni ścieków za 3,5 mln zł, czy przepompownia przy ul. 3 Maja, uwzględniana 

w Programie również już kilka razy. Poinformował, że kwoty znajdujące się w Programach, 

są również elementem planów finansowych PWiK i poniekąd też są podstawą do ustalania 

cen za wodę i za ścieki. Reasumując można stwierdzić, że np. przepompownia ścieków przy 

ul. 3 Maja, była już kilka razy przyczyną zmiany cen za ścieki. P. Piątek uważa, że skoro 

poprzedni Program (z 2015 r.) przygotowywany był przez poprzedni Zarząd Spółki, to 

dlaczego Zarząd nie zmienił go pół roku temu, występując o utrzymanie taryf na następne pół 

roku? Co stało się przez te ostanie pół roku, że nagle szykowane są tak duże inwestycje? 

Planowane wydatki inwestycyjne na przyszły rok są prawie takie same jak przychody 

Przedsiębiorstwa. P. Piątek uważa, że wydatki majątkowe powinny być rozłożone w czasie, 

aby służby Przedsiębiorstwa mogły tym zadaniom podołać (organizacyjnie, logistycznie) oraz 

żeby finansowo spływało to równomiernie. P. Piątek dodał, że ma nadzieję, że nie wszystkie 

zaplanowane inwestycje, zostaną zrealizowane.  

P. Daniel Bogdan poinformował, że do taryf nie jest ujęta żadna inwestycja z 2017 r., o czym 

Pan radny na pewno wie. Na 2017 rok przyjęte do taryf są tylko planowane remonty. Ponadto 

PWiK będzie startowało o dofinansowanie do części planowanych inwestycji. Większość 

z planowanych zadań nie będzie realizowana przez pracowników Spółki, tylko będą to 

zadania realizowane w drodze przetargów. Zapewnił, że są inwestycje, które nigdy nie były 

brane pod uwagę przy ustalaniu taryf, np. przebudowa przepompowni przy ul. 3 Maja, czy 

budowa nowego ujęcia wody. Realizacja części inwestycji rozłożona jest na 2-3 lata. Pan 

Prezes poinformował również, że składając wniosek o przedłużenie obowiązujących taryf, nie 

składa się jednocześnie wniosków w sprawie zmiany Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

PWiK. Zapewnił, że żadna inwestycja, która ujęta jest w przedstawionym Planie, nie została 

wzięta pod uwagę przy ustalaniu taryf na 2017 r. 

Radny – P. Adam Szczerba stwierdził, że z informacji przedstawionych na Komisji wynika, 

że inwestycje, znajdujące się w Wieloletnim Planie PWiK, nie wpłyną na wysokość taryf 

w 2017 r., lecz w następnych latach. Potencjalne obciążenia w przyszłości, oprócz oczywiście 

wydatków na inwestycje, to koszty amortyzacji, podatków, użytkowania sieci i ewentualne 

spłaty pożyczek. Patrząc jednak na planowane inwestycje, P. Adam Szczerba nie widzi tu 

takich, które nie powinny być realizowane. Zastanawia się tylko nad punktami 12 i 13 

w tabelce, dotyczącymi budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, a które to zadania 

zostały oszacowane na ok. 3 mln zł.  

P. Daniel Bogdan poinformował, że ta kwota została obliczona na podstawie realizacji 

dotychczasowych inwestycji. PWiK założyło, że w latach następnych, podłączenia do sieci na 

pewno będą wykonywane. Pan Prezes zapewnił, że realizacja większości zadań będzie 

uzależniona od otrzymanych pożyczek i dotacji. Jeżeli Spółka otrzyma dofinansowanie, to 

będzie to dofinansowanie na poziomie ok. 60% 

Radny – P. Andrzej Piątek uważa, że skoro Spółka zakłada w jednym roku inwestycje za 

10 mln zł, to wiadomo, że amortyzacja będzie wynosiła ok. 3 mln zł. Można również założyć, 

że te zadania, będą miały wpływ na wysokość taryf.  

P. Wiesława Oleksiak – Gł. Księgowa PWiK poinformowała, że tylko zadania realizowane 

z zaciągniętych pożyczek, a takich Spółka na razie nie posiada. 
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Radny – P. Andrzej Piątek stwierdził, że ciężko mu się do tego odnieść, ponieważ nie ma 

pełnego tekstu wniosku złożonego do Burmistrza i nie wie ile środków planowane jest 

z pożyczek, a ile ze środków własnych.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że wg niego, kiedy P. Piątek był Prezesem, 

to również z tym planowaniem i realizacją zadań bywało różnie. Uważa, że P. Piątek na 

pewno lepiej niż on zna się na omawianych sprawach, ale nie zgadza się z tym, że kiedyś było 

dobrze, a teraz jest źle.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poprosiła, aby radni dyskutowali 

merytorycznie i nie robili „wycieczek personalnych”. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że na Komisji Finansów i Gospodarki, tylko on 

i Prezes dyskutowali, natomiast reszta radnych milczała. Uważa, że wtedy można było 

zgłaszać swoje wątpliwości, propozycje i zadawać pytania.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał, jak została rozliczona inwestycja dot. modernizacji 

oczyszczalni ścieków? Czy ta sprawa jest już zamknięta? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że PWiK złożyło w tej sprawie wniosek o odwołanie od 

wyroku I instancji. Spółka została poinformowana, że apelacja będzie rozpatrywana w 2018 r. 

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka zauważył, że w przedstawionym w Planie, 

w wykazie zadań inwestycyjnych na lata 2016-2019 nie znalazła się inwestycja dot. budowy 

sieci wodociągowej w Kamieńczyku, Świniotopi, Loretto, Pustych Łąk. Zwrócił się z prośbą, 

aby może już nie w tych trzech najbliższych latach, ale w następnych, wziąć tę inwestycję pod 

uwagę i umieścić ją w planie. P. Curuł poinformował, że na wszystkich zebraniach wiejskich, 

podnoszony jest przez mieszkańców Kamieńczyka (i tych lokalnych i tych z Warszawy), 

temat budowy wodociągu. Uważa, że woda z wodociągu nie jest luksusem, ale podstawową 

sprawą dla mieszkańców. Poinformował również, że z roku na rok spada poziom wód 

gruntowych i z czasem może być problem z wodą w studniach. 

Radny – P. Rafał Salwin spytał, czy Sołtys ma rozeznanie, ile gospodarstw podłączy się do 

wodociągu? 

P. Marek Curuł poinformował, że jeżeli inwestycja będzie planowana, to zostaną zebrane 

deklaracje od osób chętnych. Sam Kamieńczyk liczy 600 mieszkańców plus Loretto, 

Świniotop i działki. Samych działek jest kilka tysięcy. Z posiadanych informacji wynika, że 

większość mieszkańców jest za budową wodociągu. 

Radny – P. Adam Szczerba zgłosił wniosek, aby w przyszłości, radni otrzymywali 

rozliczenie wykonania poprzednich Planów PWiK oraz informację ile pożyczek, środków 

zewnętrznych, środków własnych planowane jest na realizację poszczególnych inwestycji. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18), przeciw – 1, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXX/302/16 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

15) .P. Daniel Bogdan – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wyszków. Poinformował, 
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że Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie ustaliło nowe stawki 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, które od 

1 stycznia 2017 roku wzrosną w stosunku do obecnie obowiązujących cen. Na 2017 r. 

ustalono taryfę jednolitą wieloczłonową. Taryfa wieloczłonowa składa się z dwóch członów: 

ceny za m
3
 dostarczonej wody lub odprowadzanych ścieków oraz opłaty abonamentowej na 

odbiorcę. Taryfa jednolita zawiera jednolite ceny usług i jednolite stawki opłat dla wszystkich 

taryfowych grup odbiorców, odrębnie dla wody i ścieków. Stawki opłaty abonamentowej 

uzależnione są od okresu rozliczeniowego, tj. dla 1 lub 3 miesięcznego.  

Stawka opłaty abonamentowej składa się z 3 elementów kosztowych: 

- utrzymanie gotowości do świadczenia usług urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych; 

- jednostkę usługi odczytu wodomierza; 

- rozliczenia należności za ilość dostarczonej wody lub/i ilość odprowadzanych ścieków. 

W przypadku odbiorców rozliczanych wg przeciętnych norm zużycia, stawka opłaty 

abonamentowej nie zawiera kosztu odczytu wodomierza, a w przypadku bezpowrotnie 

zużytej wody, stawka opłaty nie zawiera kosztu gotowości do świadczenia usług. 

Przychody z tytułu opłaty abonamentowej stanowią ok. 7%, a ich wysokość przedstawiają 

Tabela A i B.  

Pan Prezes poinformował, że przy ustalaniu taryf obowiązujących od 01.01 do 31.12.2017 r., 

podstawą ich ustalania stanowiły dane z ewidencji księgowej od września do grudnia 2015 r. 

i od stycznia do sierpnia 2016 r. Wysokość opłat za przekroczenie warunków wprowadzania 

ścieków przemysłowych do urządzeń kanalizacyjnych stanowi załącznik Nr 1 do taryf i nie 

uległ zmianie w stosunku do poprzedniej taryfy. Stawka opłaty przyłączeniowej w 2017 r. 

wynosi 150 zł brutto. Pan Prezes zapewnił, że pomimo braku zmian w ustawie Prawo Wodne, 

które miały wpłynąć w znacznym stopniu na cenę wody w całej Polsce, Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji w Wyszkowie, stale realizuje i realizowało zadania związane 

z budową sieci wodociągowo-kanalizacyjnych na wnioski klientów. Koszty jednak stale rosną 

i w związku z tym zaistniała konieczność zmiany i podniesienia obecnie obowiązujących 

taryf wprowadzonych od 01.07.2015 roku, a które obowiązują do 31.12.2016 roku. 

Wybudowane i zrealizowane inwestycje wchodzą na kolejne lata w amortyzację oraz podatki 

od nieruchomości, a koszty z tym związane ponosi Spółka. Również inwestycje kanalizacyjne 

zrealizowane przez Gminę, zostają sukcesywnie przekazywane dla PWiK, a ich koszty 

w ramach użyczenia lub aportu, również obciążają budżet Spółki. Na podwyżkę taryf 

wpłynęły m.in. takie inwestycje, jak przebudowa przepompowni ścieków przy ulicy 

Pułtuskiej na tłocznię (amortyzacja+podatki), kanalizacja sanitarna osiedla Na Skarpie 

(użyczenie), kanalizacja sanitarna w Rybienku Nowym – etap II (użyczenie), kanalizacja 

sanitarna na osiedlu Centrum (aport), sieć wodociągowa i kanalizacyjna na terenie scalenia 

przy ulicy Sikorskiego (aport), pozostałe wybudowane sieci wodno-kanalizacyjne 

i zrealizowane zakupy urządzeń – w tym zakup maszyny do paczkowania wody i agregatu 

prądotwórczego na Stację Uzdatniania Wody oraz zadania wykonane przez Spółkę 

(amortyzacja+podatki). Dodatkowo Zarząd podjął decyzję o wprowadzeniu do taryfy jednej 

ceny za ścieki dla odbiorców indywidualnych i przemysłu, ponieważ nie ma podstaw do 

różnicowania cen i wprowadzania dwóch różnych stawek za ścieki, jak również zabronione 

jest subsydiowanie skrośne kosztów. 
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Cena za m
3
 wody wzrasta o 0,44 zł. brutto w stosunku do obowiązujących taryf i wyniesie 

3,81 zł. brutto. Cena za m
3
 ścieków wzrasta o 0,90 zł. brutto w stosunku do obowiązujących 

taryf i wyniesie 7,17 zł. brutto. Pozostali odbiorcy ścieków za m
3
 zapłacą mniej o 1,20 zł. 

brutto w stosunku do obecnych taryf.  

Taryfy zawierają takie składniki jak: cena za m
3
 wody i ścieków, opłata abonamentowa za 

wodę, ścieki oraz łącznie za wodę i ścieki, stawkę opłaty przyłączeniowej i opłatę za 

przekroczenie parametrów ścieków przemysłowych. 

W przybliżeniu, podwyżka wyniesie około: dla domów jednorodzinnych zużywających 10 m
3
 

wody i ścieków rozliczanych w okresie 3-miesięcznym – 5,20 zł. brutto miesięcznie, dla 

mieszkańców bloków (40 mieszkań) zużywających 5 m
3
 wody i ścieków rozliczanych 

w okresie miesięcznym – 6,13 zł. brutto. Aby podwyżka cen za wodę i ścieki była jak 

najmniejsza, Zarząd dodatkowo uwzględnił: możliwe do uzyskania ilości dotyczące 

sprzedaży wody i odbioru ścieków, opłaty za korzystanie ze środowiska wg obowiązujących 

przepisów, podwyżkę cen energii elektrycznej na poziomie 5%, zysk z przychodu z tytułu 

sprzedaży wody i ścieków na poziomie 2%, wzrost cen materiałów i usług na poziomie 1,6%, 

stawki podatku od nieruchomości urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na poziomie 

2% - zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej na 2017 rok, zamrożenie i wzrost niektórych 

składników wynagrodzenia pracowników Spółki związanych ze wzrostem wynagrodzenia 

minimalnego w 2017 roku, wzrost wynagrodzeń o 2% oraz planowane remonty na obiektach 

w 2017 roku. Pan Prezes poinformował, że nowa cena za wodę i ścieki, plasuje się nadal na 

średnim poziomie cen obowiązujących w województwie mazowieckim, a jakie będą taryfy 

w innych Spółkach na kolejny okres ich obowiązywania, będzie wiadomo po ich podjęciu 

przez rady gmin i miast oraz opublikowaniu do informacji publicznej. Należy jednak mieć na 

uwadze, że aby porównać ze sobą dane taryfy i opłaty, trzeba również wiedzieć, jakie koszty 

ponosi dane Przedsiębiorstwo (zakład budżetowy czy Spółka, ilość budowanych sieci wod-

kan, amortyzacje, podatki itd.). 

P. Prezes zapewnił, że wszystkie wyżej wymienione inwestycje oraz zadania statutowe 

Spółki, realizowane są z myślą o przyszłych odbiorcach, stąd bardzo ważne jest to, aby po 

zakończeniu budowy danej sieci, przyłączyła się do niej jak największa ilość mieszkańców. 

Wtedy właśnie dana inwestycja, jak najszybciej spełni swoje założenia i przyczyni się do 

zaspokojenia potrzeb tych klientów, dla których była realizowana. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – Jan Abramczyk zauważył, że każde podwyżki są dosyć bolesne i niezbyt dobrze 

odbierane przez mieszkańców. Żeby jednak zapewnić mieszkańcom bezpieczną dostawę 

wody i bezpieczny odbiór ścieków, to podwyżki są zasadne. P. Abramczyk uważa, że jeżeli 

proponowane podwyżki nie zostaną teraz zatwierdzone, to w przyszłości, ceny wzrosną         

o 20 - 30%. Poinformował, że będzie głosował za przyjęciem przedstawionego projektu 

uchwały. 
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Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że w bardzo dużym uproszczeniu, ilość 

planowanego zużycia wody pomnożona przez stawkę, powinna dać przychód, który 

pokrywałby koszty plus 2% zaplanowanego przez Spółkę zysku. Niestety w otrzymanych 

materiałach nie może znaleźć, jaka wartość wzrostu ilościowego zużycia wody i ścieków 

brana była pod uwagę przy ustalaniu taryf? Spytał, czy są takie wyliczenia? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że ilość ścieków zaplanowana na 2017 r. jest o 70.000 m³ 

mniejsza niż w roku bieżącym, natomiast zużycie wody zostało zaplanowane o 40.000 m³ 

więcej. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, czy w związku z oddaniem sieci w Tulewie i Rybnie, nie 

powinno się założyć większego wzrostu ilościowego? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że nie, ponieważ przyjęte wcześniej założenia, nie zostały 

zrealizowane.  

Radny – P. Piotr Turek poprosił o potwierdzenie, czy przyjęty Plan PWiK, nie ma wpływu 

na proponowane taryfy? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że nie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzym. się – 9), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/303/16 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wyszków. 
 

16) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że proponuje 

się udzielić w 2017 roku pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zadania: „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Powiatu 

Wyszkowskiego – etap II” w kwocie 650.000 zł. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/304/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu. 
 

17) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Wyszków. Poinformował, że powyższą uchwałę należało 

podjąć w związku ze zmianą średniej ceny skupu żyta, określoną w komunikacie Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 2016 roku, będącą podstawą do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2017. Burmistrz proponuje, aby na terenie 

Gminy Wyszków obniżyć średnią cenę skupu żyta, ustaloną przez Prezesa GUS z kwoty 
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52,44 zł za 1 dt do kwoty 33,90 zł za 1 dt (na takim samym poziomie jak w 2016 r.). 

Powyższa kwota będzie stanowiła podstawę naliczania podatku rolnego.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/305/16 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Wyszków. 
 

18) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Poinformował, że 

w związku z tym, że od przyszłego roku, będzie obowiązywała na terenie Gminy Wyszków 

nowa stawka za grunty niezabudowane, objęte obszarem rewitalizacji, należy zmienić wzory 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Zostały również wprowadzone inne, drobne 

zmiany, związane z koniecznością dostosowania zapisów do obecnego stanu prawnego. 

Skarbnik dodał, że w stosunku do przedstawionego radnym projektu uchwały, został usunięty 

załącznik Nr 5 do uchwały.  
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/306/16 w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 
 

19) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023. Poinformował, 

że zmiany w uchwale dotyczą: 

 Wprowadzenia przedsięwzięcia „Rozwój zrównoważonej multimodalnej mobilności 

miejskiej poprzez wdrożenie pakietu rozwiązań komunikacyjnych w Wyszkowie – 

etap I”. W ramach tego przedsięwzięcia planuje się m.in. wybudowanie kładki dla 

pieszych przez rzekę Bug, parkingu „Parkuj i jedź” wzdłuż ul. Leśnej, ścieżek 

rowerowych, przebudowę skrzyżowania ulic Dworcowej i Sowińskiego, zakup 

przystanków autobusowych i wiat rowerowych, opracowanie dokumentu 

„Zrównoważona polityka transportowa Wyszkowa”. Łączna wartość całego projektu, 
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to 11 mln złotych. Środki własne Gminy, przeznaczone na to przedsięwzięcie, to 

1.200.000 zł w 2017 r. i 1.400.000 zł w 2018 r. 

 Realizacji umowy z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, związanej 

z wykonaniem drogi wojewódzkiej nr 618 – zwrot otrzymanego odszkodowania. Jest 

to wydatek bieżący w wysokości 2.175.732 zł na rok, do spłaty w latach 2017 – 2019. 

Skarbnik dodał, że autopoprawką Burmistrza, zostało zdjęte przedsięwzięcie „Poprawa 

jakości środowiska miejskiego poprzez stworzenie terenów zieleni w Wyszkowie”, ponieważ 

nie zostały jeszcze skalkulowane wszystkie elementy przedsięwzięcia. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/307/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016-2023. 
 

20) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok. Poinformował, że projekt powyższej uchwały 

nie był omawiany na żadnej Komisji, ponieważ został wprowadzony do porządku obrad 

autopoprawką Burmistrza. Najważniejsze zmiany, proponowane w projekcie uchwały to: 

1. w dochodach: 

1) zmniejszenie dotacji na zadania zlecone      -7.976 zł; 

2) dotacja z WFOŚ na dosprzętowienie OSP     25.000 zł; 

3) odszkodowania dla Szkoły Podstawowej     41.364 zł; 

4) refundacja dla przedszkoli od innych gmin     30.000 zł; 

5) zwiększenie dotacji na pomoc społeczną              434.231 zł. 

2. w wydatkach: 

1) zmniejszenie wydatków na zadania zlecone     -7.976 zł; 

2) zakup kamery monitoringu miejskiego obejmującej wodowskaz   7.000 zł; 

3) zmiany w oświacie         71.364 zł; 

4) zwiększenie wydatków na pomoc społeczną (zadania zlecone)           437.059 zł; 

5) zmniejszenie wydatków na dodatki mieszkaniowe           -119.828 zł; 

6) budowa linii zasilających i oświetlenia ulicznego    90.000 zł; 

7) dotacja dla WOSiR-u na modernizację szatni     35.000 zł; 

8) zwiększenie wydatków na imprezy sportowe     10.000 zł. 

Skarbnik poinformował, że zarówno dochody jak i wydatki, zostały zwiększone o 522.619 zł. 

Komisje nie opiniowały projektu powyższej uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/308/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2016 rok. 
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21) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 

Przedszkola nr 3 w Wyszkowie. Poinformował, że 18 listopada, do Urzędu Miejskiego 

wpłynęło stanowisko Mazowieckiego Kuratora Oświaty w którym Kurator, opierając się na 

orzecznictwie sądowym wskazuje, że przedszkole nie powinno być likwidowane, 

a przekształcone, poprzez przeniesienie jego siedziby. P. Naczelnik dodał, że do podjęcia 

omawianej uchwały, konieczna jest pozytywna opinia Kuratora. W związku z powyższym, 

zaistniała konieczność uchylenia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Nr 3, 

podjętej na sesji 27 października 2016 r.  

Komisje nie opiniowały projektu powyższej uchwały. Projekt wprowadzony do porządku 

obrad autopoprawką Burmistrza.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/309/16 uchylającą uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 

Przedszkola nr 3 w Wyszkowie. 
 

22) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 3 

w Wyszkowie, poprzez przeniesienie jego siedziby. Poinformował, że uzasadnienie do 

podjęcia tej uchwały jest takie samo jak przy uchwale o zamiarze likwidacji Przedszkola Nr 3, 

z tą tylko różnicą, że wyraz „likwidacja” został zastąpiony wyrazem „przekształcenie”. Żeby 

uchwała była skuteczna, muszą zostać spełnione dwa warunki: powiadomienie wszystkich 

rodziców oraz uzyskanie pozytywnej opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty. 

Komisje nie opiniowały projektu powyższej uchwały. Projekt wprowadzony do porządku 

obrad autopoprawką Burmistrza.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 1, wstrzym. się –0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/310/16 w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

nr 3 w Wyszkowie, poprzez przeniesienie jego siedziby. 
 

Ad. 8. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie 

z rodzicami, nauczycielami i dyrektorami Szk. Podst. Nr 1, Nr 2 i Gimnazjum Nr 2, na 

którym zostało przedstawione stanowisko w sprawie wdrażania reformy oświaty w Gminie 

Wyszków. Następnie Pan Burmistrz odczytał treść powyższego stanowiska: 

„Szanowni Państwo,  

Od kilku miesięcy przygotowujemy się do wdrożenia reformy edukacji, która czeka nas od 

1 września 2017 roku. Odbyliśmy szereg konsultacji: z dyrektorami szkół, nauczycielami, 

rodzicami, uczniami, przedstawicielami nauczycielskich związków zawodowych, kuratorium 

oświaty. Rozmawialiśmy o tym, jaki sposób wdrożenia tej ważnej reformy będzie najbardziej 

służył naszym mieszkańcom.  

Po wysłuchaniu opinii wymienionych i zainteresowanych stron, w oparciu o projekt nowego 

prawa oświatowego uznaliśmy, że najbardziej kompromisowym rozwiązaniem będzie 

reaktywacja Szkoły Podstawowej nr 4 z naborem do oddziałów zerowych i klas pierwszych, 

wedle obowiązującego do 1999 roku obwodu, dodatkowo z administracyjnym przesunięciem 



 

 

 

25 

do SP nr 4 części pełnych klas VII ze Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 2, 

w roku szkolnym 2017/2018, w roku szkolnym 2018/2019 oraz w roku szkolnym 2019/2020 

(art.207 przepisy wprowadzające ustawę – prawo oświatowe).  

Rozwiązanie to traktujemy jak kompromis. Odpowiadamy na postulaty nauczycieli 

Gimnazjum nr 2 w Wyszkowie i oczekiwania popierających reaktywację Szkoły Podstawowej 

nr 4 mieszkańców. Uznajemy podobne argumenty grona nauczycielskiego Szkoły 

Podstawowej nr 2. Jednocześnie prosimy o wyrozumiałość Radę Pedagogiczną Szkoły 

Podstawowej nr 1, która optowała za innym rozwiązaniem – chcemy przywrócić Szkołę 

Podstawową nr 4 doceniając jej tradycję, a także lokalizację, potencjał naukowy i techniczny 

dzisiejszego gimnazjum i budynku, w którym się znajduje.  

Szanując zdanie większości rodziców, którzy wypowiedzieli się w ankiecie, a także pedagogów 

ze Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 2, działając na podstawie 

obowiązującego prawa, reaktywujemy Szkołę Podstawową nr 4 z naborem do klasy pierwszej 

i oddziałów zerowych, nie decydując się na wolny nabór i dzielenie działających w SP 1 

i SP 2 klas. Jeśli ustawodawca utrzyma zapisy z projektu ustawy prawo oświatowe, przez trzy 

kolejne lata przeniesiemy do SP nr 4 część klas siódmych z SP 1 i SP 2, co z jednej strony 

pozwoli szybciej napełniać SP 4, z drugiej da szansę na zatrudnienie nauczycieli Gimnazjum 

nr 2. Pozwoli to wykorzystać bazę dydaktyczną przeznaczoną dla starszych uczniów, a także 

zmniejszy liczebność SP 1 i SP 2, gdzie stopniowo będziemy odchodzić od systemu 

zmianowego.  

Respektujemy oczekiwania organu nadzoru pedagogicznego, by wdrażanie reformy odbyło się 

przy poszanowaniu interesu wszystkich szkół i nauczycieli. Przyjmujemy kompromis trzech 

dyrektorów: SP nr 1, SP nr 2 i Gimnazjum nr 2 odnośnie granic obwodów tych szkół. Ze 

zrozumieniem odnosząc się do obaw nauczycieli Gimnazjum nr 2 o ich pracę, przenosząc 

część klas siódmych do przyszłej SP 4 w praktyce dajemy większości z nich możliwość 

utrzymania zatrudnienia. Dodatkowo w wytycznych do przyszłorocznych arkuszy 

organizacyjnych szkół zapiszemy preferencje zatrudnienia dla nauczycieli wyszkowskich 

szkół. Już teraz podjęliśmy rozmowy z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych, prosząc 

o pracę dla naszych nauczycieli.  

Wybraliśmy rozwiązanie kosztowniejsze, bo priorytetem było dla nas dobro ucznia w szkole 

i najłagodniejsze i kompromisowe wprowadzanie reformy – edukację traktujemy jak 

inwestycję. Często sprzeczne oczekiwania nauczycieli i szkół postaraliśmy się uwzględnić 

sprawiedliwie. Przyjęliśmy wariant wdrażania reformy w oparciu o projekt ustawy, 

zastrzegam zatem, że uchwalona już ustawa może nasze plany zweryfikować. Stąd apeluję, by 

na tym etapie zamknąć debatę nad reformą edukacji do czasu uchwalenia ustawy, która 

wyjaśni nam wszystkie szczegóły i wątpliwości. Gdy ustawa wejdzie w życie, profesjonalnie 

i rzetelnie będziemy ją wdrażać. 

Burmistrz poinformował, że powyższe stanowisko zostało przygotowane już teraz, ponieważ 

sytuacja w Gminie Wyszków zmierzała do konfliktu społecznego. Różne były stanowiska 

nauczycieli poszczególnych szkół, rodziców i trzeba było to przeciąć, aby nie dopuścić do 

tego, aby dyskusja nie wykroczyła poza ramy normalnej debaty demokratycznej. Burmistrz 

zastrzegł, że to stanowisko jest wypracowane i odnosi się do dzisiejszego projektu ustawy. 

Jeżeli prawo oświatowe będzie miało trochę inny kształt, to stanowisko również będzie 

modyfikowane. Kwestią przesądzoną jest na pewno reaktywacja Szkoły Podstawowej Nr 4. 
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Burmistrz dodał, że urząd konsultował się z innymi samorządami, ale okazało się że nie mają 

one jeszcze wypracowanych pomysłów, albo są jeszcze na etapie przed konsultacjami 

z nauczycielami i rodzicami. 

Burmistrz Wyszkowa – Grzegorz Nowosielski”. 
 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował, że dzisiejsze obrady w Sejmie, dotyczą reformy 

oświatowej. W Gminie Wyszków proponowane było kilka wersji, ale wg P. Hryniewicza, to 

rozwiązanie jest najrozsądniejsze. Każda z podjętej decyzji, zawsze komuś sprawi przykrość. 

Uważa, że w tej sytuacji, Burmistrz znalazł „złoty środek”. Następnie P. Hryniewicz 

poinformował, że dowiedział się, że w Gminie Wyszków jest ośmiu nauczycieli (głównie 

pań), którzy kwalifikują się do przejścia na emeryturę. Wprawdzie nie muszą na nią 

odchodzić, ale powinni zdawać sobie z tego sprawę, że jeżeli nie odejdą teraz, to stracą na 

tym. Tak mówią przepisy prawa oświatowego.  

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że nie traktuje przedstawionego stanowiska, jako 

wersji, którą radni mają przyjąć, ale jako stanowisko wypracowane na ten moment i które 

jeszcze może się zmieniać. Czy przedstawione przez Burmistrza stanowisko jest najlepsze 

z punku widzenia dzieci, tego jeszcze nie wie. Uważa, że trzeba zastanowić się, na jakiej 

podstawie przenosić do Szkoły Podstawowej Nr 4 część klas siódmych oraz zastanowić się 

nad propozycją nauczycieli Gimnazjum Nr 2, którzy chcieliby zaryzykować i pozwolić 

rodzicom dokonać wyboru, czy są zainteresowani tym, aby posyłać swoje dzieci do Szkoły 

Podstawowej Nr 4.  

Radny – P. Krzysztof Sobieski uważa, że przenoszenie siódmych klas przez trzy kolejne 

lata, nie jest dobrym rozwiązaniem. Jak będzie wyglądała szkoła po tych trzech latach? Będą 

tam klasy 1,2,3,4 i 8. Nie będzie wszystkich klas, co niestety nie jest dobrym rozwiązaniem. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w równym stopniu można 

rozpocząć rekrutację do klasy pierwszej od 2019 r., bo tak mówią przepisy. Nie ma takiego 

rozwiązania, które zadowoliłoby wszystkich. Są sprzeczne oczekiwania rad pedagogicznych 

i rodziców. Zawsze ktoś będzie niezadowolony. Poprosiła, aby wstrzymać się z debatą do 

momentu, aż wejdą w życie konkretne ustawy i rozporządzenia oświatowe.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zapewnił, że wszystkie argumenty, które tu padają, 

były analizowane i nie ma rozwiązania idealnego, takiego, które by wszystkich zadowoliło. 

Poinformował, że nie bałby się tego, że w jednej szkole będą uczyć się dzieci i małe i starsze. 

W dużych samorządach, np., w Ostrołęce, były zespoły szkół, gdzie znajdowała się i szkoła 

podstawowa i szkoła średnia, a nie było tam gimnazjum. Te zespoły funkcjonowały bez 

zastrzeżeń i nikomu nic się nie stało. Burmistrz uważa, że stare obwody szkolne utworzone 

w Wyszkowie, są dobrymi obwodami. Podjęcie ryzyka o jakim mówią nauczyciele 

z Gimnazjum Nr 2, będzie ryzykiem dla samorządu, ponieważ mogą powstać oddziały 

kilkuosobowe, co nie jest dobre dla dzieci, a Gminy nie stać będzie wtedy na piękne boiska 

przy szkołach, na sale gimnastyczne czy na remonty. Jeszcze raz Burmistrz zapewnił, że 

przedstawione stanowisko jest głęboko przemyślane i kompromisowe. Uważa, że to 

rozwiązanie, wbrew pozorom, daje najwięcej pracy nauczycielom Gimnazjum Nr 2. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poprosiła, aby na tym etapie zakończyć 

dyskusję na temat oświaty. Uważa, że trzeba zaczekać na przepisy ustawowe i dopiero 

ponownie wrócić do tematu. 
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Radny – P. Krzysztof Sobieski poinformował, że cztery miesiące temu, zgłaszał, że na 

ul. 11 Listopada, przy sądzie, rośnie drzewo, na którym nie ma już nawet kory. Podobne 

drzewo rośnie również na Placu Miejskim. Do tej pory nic z tymi drzewami nie zrobiono.  

Naczelnik Wydziału GKiM – P. Michał Szewczyk poinformował, że zostały złożone 

odpowiednie wnioski do Starosty i sprawdzi, czy w tych wnioskach zostały również ujęte i te 

drzewa.  

Radna – P. Lucyna Sosnowska w imieniu seniorów, ponowiła prośbę o dostawienie na 

najbardziej uczęszczanych trasach (do Kościołów, na os. Polonez, do parku), ławek i koszy na 

śmieci.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że w listopadzie, odbyły się dwa posiedzenia 

wyjazdowe Komisji Finansów i Gospodarki. Komisja dokonała kontroli realizowanych 

inwestycji na terenie Gminy Wyszków oraz kontroli Straży Miejskiej. W wyniku 

przeprowadzonych kontroli, Komisja: 

 sugeruje, aby w miarę możliwości, wcześniej rozpoczynać procedury związane 

z planowanymi inwestycjami (będzie problem z zakończeniem budowy drogi w Sitnie 

i ul. Akacjowej w Leszczydole-Nowiny), 

 prosi Wydział Inwestycji o dopilnowanie przejezdności inwestycji drogowych 

niezakończonych w danym roku kalendarzowym, 

 pozytywnie ocenia poziom inwestycji i zaleca dalszy szczegółowy nadzór nad nimi, 

 poprosiła Komendanta Straży Miejskiej, aby wystąpił z propozycją do komendanta 

Powiatowego Policji w Wyszkowie z propozycją zwiększenia liczby patroli 

łączonych, szczególnie w piątki w godzinach wieczorno-nocnych, z zadaniami 

zapobiegania wybrykom chuligańskim na terenach siedli mieszkaniowych, 

 wnioskuje o kontynuowanie kierunków działań powodujących zmniejszanie liczby 

miejsc zagrożonych powstawaniem dzikich wysypisk, 

 popiera prośbę Komendanta Straży Miejskiej o wymianę samochodu Straży Miejskiej 

na nowy. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że opóźnienie w budowie drogi 

w Sitnie nie wynika z późno podjętej decyzji o realizacji tego zadania, a z długiego czasu 

oczekiwania na decyzje o dofinansowaniu. Mimo braku dofinansowania, inwestycja została 

rozpoczęta. Przeszkodą w sprawnej realizacji była również zła pogoda, zwłaszcza długotrwałe 

opady deszczu. To wszystko wpłynęło na przedłużenie terminu realizacji. Co do budowy 

ul. Akacjowej w Leszczydole-Nowinach, Burmistrz poinformował, że jest to droga położona 

w lesie, co wiąże się z wycinką drzew. Firma, która to robi, ma opóźnienie, więc w tym roku 

inwestycja zostanie zrealizowana tylko w połowie.  

P. Elżbieta Stalmach – Sołtys Natalina zwróciła się z prośbą o ujęcie w przyszłorocznym 

budżecie, budowy ścieżki rowerowej i oświetlenia wzdłuż ul. Warszawskiej w Natalinie. 

P. Sołtys dodała, że Gmina Wyszków pozyskała środki finansowe ze sprzedaży budynku po 

szkole w Natalinie. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, na jakim etapie są prace związane z ustawą krajobrazową 

oraz co stało się ze światowidem, znajdującym się przy wjeździe do Wyszkowa od strony 

Warszawy? 

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformował, że jeżeli chodzi o ustawę krajobrazową, to urząd jest już 



 

 

 

28 

po uzgodnieniach projektu uchwały w tej sprawie. Zastrzeżenia do zapisów w obszarze 

Natura 2000 miał Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska. Powyższe uwagi zostały 

uwzględnione i ponownie przesłane do Dyrektora Ochrony Środowiska. Zgodnie 

z przepisami, Dyrektor ma 30 dni na ich rozpatrzenie. Następnym etapem jest 

przeprowadzenie konsultacji społecznych i w okolicach kwietnia, projekt powinien trafić do 

radnych.  

P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa odnośnie światowida, poinformował, że rzeźba ta liczy sobie już kilkadziesiąt lat 

i uległa poważnemu zniszczeniu. W związku z tym zapadła decyzja, żeby ją rozebrać. Jaki 

witacz tam powstanie, na razie jeszcze nie wiadomo. Prawdopodobnie, będzie taki sam, jak 

ten, który stoi przy wjeździe od ul. Białostockiej. 

P. Marek Curuł - Sołtys Kamieńczyka podziękował za wybudowanie drogi prowadzącej na 

skróty z Kamieńczyka do Wyszkowa. Następnie poinformował, że wzdłuż drogi do 

Wyszkowa, w poniedziałek, znów leżało siedem worków śmieci. Uważa, że trzeba będzie jak 

najszybciej zająć się sprawą odbierania odpadów. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że urząd wróci kompleksowo do 

rozmowy na temat odpadów. 

Radny – Rafał Salwin zauważył, że bardzo dużą popularnością cieszy się kino w Hutniku. 

Spytał, czy jest możliwość, aby zwiększyć ilość wyświetlanych seansów lub wracać do 

niektórych filmów? 

P. Mariusz Kowalski – Dyrektor WOK Hutnik poinformował, że na ekrany kin wchodzi 

bardzo dużo nowych filmów i raczej nie będzie możliwości do ich ponownej emisji. Te uwagi 

docierają również do Dyrektora i trwają prace nad rozwiązaniem problemu.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że 2 listopada, w prasie lokalnej ukazał się 

artykuł dotyczący budowy drogi Rybno-Kręgi-Somianka. Uważa, że w artykule powiat 

zarzuca gminie, że trzy lata temu, gmina źle położyła tam kanalizację sanitarną. W związku 

z tym, starostwo musi teraz wydłużyć termin realizacji inwestycji. Spytał, czy inwestycja 

zostanie w terminie zakończona? Jest to ważne ze względu na pozyskane na ten cel środki 

finansowe. P. Abramczyk przypomniał, że Gmina Wyszków również dofinansowała tę 

inwestycję (1 mln zł). Ponadto, P. Abramczyk chciałby wiedzieć, co było źle z tą kanalizacją? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że istotnie, wykonawcą tamtej 

inwestycji była firma Ekolobud i geodeta pracujący na zlecenie tej firmy, źle pomierzył 

przyłącza kanalizacyjne. W związku z tym, ta sama firma przez 2 tygodnie usuwała usterki 

(obniżała przyłącza kanalizacyjne) i właśnie o te 2 tygodnie starostwo przedłużyło termin 

zakończenia całej inwestycji. Firma Strabag nie wywiązała się jednak w terminie i będzie 

miała naliczone kary umowne z tego tytułu. Burmistrz dodał, że nie ma jednak zagrożenia, 

aby ta inwestycja nie została zakończona w tym roku i aby powiat nie otrzymał 

dofinansowania. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała Naczelnikom Wydziałów, 

Dyrektorom jednostek za uczestniczenie do końca w obradach sesji. Poprosiła, aby na 

następnych sesjach wszyscy obecni wyciszali telefony komórkowe.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zaprosił wszystkich na jutro, na godz. 18°°, do 

biblioteki miejskiej na spotkanie autorskie z P. Eugeniszem Daszkowskim.   
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Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 13.45, uznając porządek obrad XXX zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Krzysztof Sobieski   Elżbieta Piórkowska 


